

GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

CONFIDENTIAL

TEX.SB/W/105

9 March 1977

Textiles Surveillance Body

DRAFT AGENDA FOR THE FOURTH MEETING (1977)¹ OF THE TEXTILES SURVEILLANCE BODY

There will be a meeting of the Textiles Surveillance Body in the ILO Building, Room IX, R-2, starting on Thursday, 10 March, at 3.0 p.m. The meeting will continue through 11 March.

The main subjects for discussion are as follows:

1. Approval of the draft report of the second and third meetings (TEX.SB/W/104).
2. Review of notifications
 - A. Pending notifications
 - (a) Sweden/Korea - prolongation of bilateral agreement (TEX.SB/182). A reply to certain questions is awaited.
 - (b) Sweden/India - information received from Sweden (TEX.SB/184); supplementary information from both Sweden and India is awaited.
 - (c) Hong Kong/Canada - information received from Hong Kong (TEX.SB/187).
 - B. New notifications
 - (a) Austria/Hong Kong - Article 3 (TEX.SB/189);
 - (b) Canada/Hong Kong - information received from Canada (TEX.SB/190);
 - (c) Reports from the EEC with respect to their consultations with Spain and Mexico are awaited.
3. Other business

Inter alia the problem of attendance by members and alternates will be discussed at this meeting.

./.

¹ Fifty-second meeting.

ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

CONFIDENTIEL

TEX.SB/W/105

9 mars 1977

Organe de surveillance des textiles

PROJET D'ORDRE DU JOUR DE LA QUATRIEME REUNION (1977)¹ DE L'ORGANE DE SURVEILLANCE DES TEXTILES

L'Organe de surveillance des textiles se réunira au siège du BIT, salle IX, R-2, le jeudi 10 mars à 15 heures. La réunion se poursuivra jusqu'au 11 mars inclus.

Les principales questions à examiner lors de cette réunion sont les suivantes:

1. Adoption du projet de rapport des deuxième et troisième réunions (TEX.SB/W/104).

2. Examen de notifications

A. Notifications en instance

- a) Suède/Corée - prorogation de l'accord bilatéral (TEX.SB/182). On attend une réponse à certaines questions.
- b) Suède/Inde - renseignements communiqués par la Suède (TEX.SB/184); on attend des renseignements additionnels de la Suède et de l'Inde.
- c) Hong-kong/Canada - renseignements communiqués par Hong-kong (TEX.SB/187).

B. Nouvelles notifications

- a) Autriche/Hong-kong - Article 3 (TEX.SB/189);
- b) Canada/Hong-kong - renseignements communiqués par le Canada (TEX.SB/190);
- c) Les rapports de la CEE sur ses consultations avec l'Espagne et le Mexique sont attendus.

3. Autres questions

A cette réunion, l'Organe de surveillance des textiles discutera notamment la question de la présence des membres et de leurs suppléants.

¹Cinquante-deuxième réunion